

# REINIGUNGS- UND PFLEGEHINWEISE

## *Infrarot-Wellnessliege Grenada*

### Deutsch

#### KUNSTLEDER EIGENSCHAFTEN:

- Flammhemmend
- Desinfektionsmittelbeständig
- Schweiß- und speichelbeständig
- Phthalat frei
- Antibakteriell
- Scheuertouren: 150.000
- Zertifiziert nach: IMO 2010, point 7.2, point 7.3



#### REINIGUNGS- UND PFLEGEHINWEISE KUNSTLEDER:

Die regelmäßige Reinigung und Pflege der Materialoberfläche ist für den Erhalt des Kunstleders essentiell. Dafür empfehlen wir eine warme, milde Seifenlauge und ein Mikrofasertuch. Wischen Sie die Liege zuerst mit einem feuchten Tuch ab und anschließend mit einem trockenen Tuch. Bitte verwenden Sie keine chemischen Bleichen, Aceton, Waschbenzin, scheuernde Reinigungsmittel oder andere haushaltsübliche Reiniger. Berücksichtigen Sie bei der Verwendung von Reinigern stets die Dosieranleitung des Herstellers.

Zum Erhalt der Lebensdauer reinigen und pflegen Sie das Kunstleder der Wellnessliege bitte regelmäßig.

**Hinweis:** Hautlotionen, Cremen oder Öle (Körper- bzw. Haaröl) sind für die Oberfläche nicht förderlich und können Veränderungen bzw. Schäden (Risse) hervorrufen, daher ist es besonders wichtig die Liege regelmäßig zu reinigen.

#### DESINFEKTIONSMITTEL-EMPFEHLUNGEN:

Verwenden Sie zur Flächendesinfektion Ihres Artikels ein Desinfektionsmittel aus der untenstehenden Übersicht. Bitte beachten Sie die Einwirkzeit und Verwendung entsprechend der Herstellerangaben auf dem jeweiligen Produkt.

##### **Dr. Schumacher GmbH:**

Biguanid-Fläche N 3%ig, Cleansept, Cleansept wipes 5%ig, Descosept AF

##### **Schülke & Mayr GmbH:**

Antifect AF, Antifect FF, Antifect FD 10, Antifect S, Antifect Plus 0,5%ig, Antifect N Liquid, Perform (0,5%), Perform (3,0%), Terralin (0,5%), Terralin Protect (0,2%), Terralin Protect (0,5%), Quartacid (0,5%), Quartacid K, Quartamon Med

##### **Bode Chemie GmbH & Co.:**

Microbac forte (0,5%), Kohrsolin FF (0,5%), Kohrsolin (1%)

##### **Antiseptica:**

Biguazid plus

DE

# CLEANING AND CARE INFORMATION

## *Infrared spa lounger Grenada*

### English

#### CHARACTERISTICS OF SYNTHETIC LEATHER:

- flame retardant
- resistant to disinfectants
- sweat and saliva resistant
- phthalate-free
- antibacterial
- abrasion resistance: 150.000 rubs
- certified according to: IMO 2010, point 7.2, point 7.3



#### CLEANING AND CARE INSTRUCTIONS FOR SYNTHETIC LEATHER:

Regular cleaning and care of the material surface is essential to maintain the material properties. We recommend using warm, mild soapy water and a microfibre cloth to do so. Please do not use chemical bleaches, acetone, petroleum ether, abrasive cleaning agents or other common household cleaners. When using cleaners, always consider the manufacturer's dosing instructions.

To extend the life of your infrared spa lounger, please clean and care for the artificial leather regularly.

**Note:** Lotions, creams, or oils (body or hair oils) are not conducive to the surface and can cause alterations or damage (cracks), so it is especially important to clean the lounger regularly.

#### RECOMMENDED DISINFECTANTS:

To disinfect the surface of your product, use disinfectants listed in the overview below. Please note their reaction time and use them according to the manufacturer's information listed on the respective product.

EN

##### **Dr. Schumacher GmbH:**

Biguanid-Fläche N 3%ig, Cleansept, Cleansept wipes 5%ig, Descosept AF

##### **Schülke & Mayr GmbH:**

Antifect AF, Antifect FF, Antifect FD 10, Antifect S, Antifect Plus 0,5%ig, Antifect N Liquid, Perform (0,5%), Perform (3,0%), Terralin (0,5%), Terralin Protect (0,2%), Terralin Protect (0,5%), Quartacid (0,5%), Quartacid K, Quartamon Med

##### **Bode Chemie GmbH & Co.:**

Microbac forte (0,5%), Kohrsolin FF (0,5%), Kohrsolin (1%)

##### **Antiseptica:**

Biguazid plus